
Kunnanhallitus § 43 10.02.2020
Tekninen lautakunta § 11 31.03.2020

KUNTALAISALOITE/LASTEN PULKKAMÄKI PAAVONKALLIOLLE

Khall § 43 Valmistelija kunnanjohtaja Lauri Laajala, puh. 0400 517 380 tai lauri.laajala@perho.com.

Arto Kalliokoski on lähettänyt kunnanjohtajan sähköpostiin kuntalaisaloitteen, koskien
lasten pulkkamäen toteuttamiseksi Paavonkallion ulkoilualueelle.

Sähköposti;
Hei
Olen viettänyt tunteja vuosien varrella Paavonkallion alueella ja nähnyt yhden
puutoksen lasten liikuntapaikoissa. Se on pulkkamäen puute.
Teen esityksen: kunta rakentaa vuosittain erilaisia kohteita.
Rakentaminen aloitetaan yleensä maan kaivamisella. Maa ajetaan nyt käsittääkseni
Ruunakankaaseen tai muualle ja maisemoidaan. Mitäs jos kaivettu maa otettaisiin
hyötykäyttöön?
Ajetaan maa Paavonkallion Kinniänpuolelle jo valmiina olevaan aukkoon.
Aukko on kuntoradan vierellä, Paavonkallion päällä suoraan kohti Hietaniementietä.
Aukko on kunnan maalla. Nostetaan ajetulla maalla kunnon pulkkamäki esim 10-20m
korkeaksi ja lapsille valmis pulkkamäki saa varmasti hyvän vastaanoton kuntalaisten tai
ainakin lapsiperheiden keskuudessa.
Jos aivan priimaa halutaan, tehdään Kinniäntien päästä erillinen kulku pulkkamäkeen ja
parkkipaikka. En tiedä kenen maata ko. maa on, mutta sillä vältettäisiin laduilla kävely.
Se on tässäkin esityksessä eräs peruste.
Entäpä kustannukset? Käsittääkseni tämä esitys ei lisää kunnan menoja ollenkaan
maan siirtämisen tai tasoittamisen osalta. Budjeteissa on investointien kohdalla
perustamiskustannukset ja jos ajomatka lyhenee vaikka vain 1 km/kuorma, on työ
selvästi tehokkaampaa. Kustannuksia tulee muutaman valotolpan muodossa ja
mahdollisen tien/parkkipaikan/maan hankinnan muodossa. Mutta alkuun ei tarvita
mitään tietä tai maan hankintaa.

Toivon tämän aloitteen etenemistä. Rahasta tämä ei ole kiinni vaan teidän halusta. Sitä
minä jään seurailemaan mutta toivon pulkkamäen olevan valmis ensi talvena. Uutiset ja
muut tiedotusvälineet kertovat liikunnan puutteesta lapsilla. Tämä liikuttaa varmasti
osaa lapsia.
Kehotan tutustumista Kyyjärven Harsunkankaalle jossa pulkkamäki on ollut vuosia.
Siellä käydessäni näen useita lapsia jokaisella reissulla.

Arto Kalliokoski

Lisätietoja asiasta/päätöksestä antaa kunnanjohtaja Lauri Laajala, puh. 0400 517 380 tai
lauri.laajala@perho.com.

Ehdotus: Kunnanhallitus päättää

1. merkitä saapuneen kuntalaisaloitteen tiedoksi ja

2. siirtää aloitteen valmistelun teknisen toimiston tehtäväksi

Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin.



--- -----

Tekla § 11 Valmistelija tekninen johtaja Alpo Anisimaa, puh. 0400 510 706 tai alpo.anisimaa@perho.com.

Aloiteessa mainittu alue on kunnan omistamaa ja kaavoitukseltaan sopivaa. Alueelle on
tehtävissä noin 5-6m korkea pulkkamäki jolla olisi pituutta noin 80-90m ja leveyttä
10-20m. Tällöin ei vielä tarvisi siirtää pururataa eikä ostaa lisää tilaa
naapurikiinteistöistä. Kaivuumaita voisi kohteessa käyttää pulkkamäen muotoiluun.
Tätä varten tulisi alueelle rakentaa sinne jo kaavoitettu tie n. 250m nykyisen Kinniäntien
päästä kaavoitetulle P-alueelle. Kauempaa tulevia alueen käyttäjiä palvelemaan
alueelle tulisi rakentaa myös kaavoitettu P-alue, joka palvelisi pulkkamäen käyttäjien
lisäksi pururadan käyttäjiä. Tie ja P-alue toteutettaisin murskepintaisena, mutta siten
että ne olisi mahdollista päällystää myöhemmin aluelle kaavoitetun omakotitalo jälkeen

Kustannusarvio on laadittu sillä olettamalla että toteutus olisi urakka muotoinen, jos
toteutukseen olisi saatavilla talkootöinä väkeä, koneita ja muuta kalustoa voisi
kustannukset kunnalle jäädä pienemmäksi.

Alustava suunnitelman luonnos ja kustannusarvio laadittu teknisen toimen toimesta.
Oheismateriaaleissa.
Alustava kustannusarvio budjetin pohjaksi on noin 100.000 euroa ja mahdollinen
toteutusaikataulu kesällä 2020.

Lisätietoja asiasta/päätöksestä antaa tekninen johtaja Alpo Anisimaa, puh. 0400 510 706 tai
alpo.anisimaa@perho.com.

Ehdotus: Lautakunta päättää
1. hyväksyä alustavan suunnitelma luonnoksen ja
2. anoa kunnanhallitukselta ja edelleen valtuustolta investointiosaan

lisämäärärahaa pulkkamäen ja siihen liittyvän infran rakentamiseen 100.000
euroa.

mikäli valtuusto myöntää määrärahan pulkkamäen toteuttamiseen
3. valtuuttaa teknisentoimen laatimaan alustavan suunitelman pohjalta urakaa

varten kilpailutusasiakirjat ja kilpailuttamaan sen

Päätös: Lautakunta päätti palautaa asian valmisteluun. Haetaan ratkaisu jolla on pienempi
kustannusvaikutus.

Merkittiin, että Syrjälä Toni saapui kokoukseen tämän pykälän käsittelyn aikana klo 18.13.

--- -----


